



Protokoll styremøte 11.05.22

Protokoll styremøte i NJFF Vestfold, mandag **11.05.22**, kl. **18.00-21.00** på **Pukkestad**.

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no

Til stede: Jan Dalen, Ove Lersveen, Øystein Lunde, Kim Karlsen, Mari galåen, Bjarne Støtvig, Håkon Torsvik, Kim Belaska, Jan Thore Nalum, Øystein Rønning.

Forfall: Ingen

Referent: Øystein Rønning

Saksliste: Medlemstall per 3.mai; 4292. Driftsregnskap per 30.april; 175 286,17

Sak nr.		Ansvarlig for oppfølging/ gjennomføring
32/22	PROTOKOLL FRA STYREMØTE 04.04.22 Vedtak: Protokoll godkjent.	Alle
33/22	Økonomisk gjennomgang april: 2000,- er ført på feil konto, og årsmøtet er ført på feil knt fra regnskapsfører. Endre navn på knt 5340 til «leie av privat friluftsutstyr». Vedtak: Vi kjører regnskapet annen hver mnd fremover. Det sparer oss for litt arbeid og noen kostnader til regnskapsbyrået. Akkumulert regnskapstall føres inn over. Orienteringer tas til etterretning.	Kasserer
34/22	Orienteringssaker: - Leder orienterer Jan har deltatt på Regionlederkonferansen og fortalte fra dette. Han skal på dagsamling om «Min forening» 9.juni, for å få i gang dette prosjektet igjen. - Medlemsutviklingen er positiv og har økt til 4292. - Kurs bruk av hjemmesider 31.mai. Bra oppslutning. - Familiecamp 17-19.juni. Planleggingsmøte 12.mai. 1.hjelpskurs for ungdoms- og kvinnekontakter. Bra kurs, men litt få deltakere. Vedtak: Ønske om at de som har deltatt på kurs og samlinger lager et kort referat som kan deles ut, eller legges på hjemmesiden. Orienteringer tas til etterretning.	Jan RS RS RS Kim K/Mari
35/22	Søknad aktivitetsfondet:	

	Forslag til revidert søknadsskjema for aktivitetsfondet, er lagt ved. Bjarne Støtvig og Øystein Lunde har satt inn noen relevante punktforslag til en mer detaljert beskrivelse av hva som legges til grunn for at søknader skal tildeles midler fra fondet. Styret gjorde noen mindre endringer på teksten. Vedtak: Revidert aktivitetsfond søknadsskjema vedtas, med endringer.	Øystein L/Bjarne
36/22	Styremøteprosedyrer: Forslag til styremøteprosedyrer er sendt inn fra arbeidsgruppen bestående av Ove Lersveen, Mari K. Galåen og Kim B, med mange gode momenter. Styret gjorde noen mindre endringer. Vedtak: Prosedyrer ble vedtatt med noen mindre endringer. Kim B sender ut et nytt forslag med styrets endringer. Jan og Øystein R lager et forslag sammen på sted for en styresamling i august. Vi ser på hva styret kan gjøre for Tønsberg JFF på et senere styremøte. Vi ser på en løsning for bruk av hjemmesiden, der alle kan legge inn saker, til neste styremøte.	Ove/Mari/Kim B Kim B, Jan, RS
37/22	Nytt sertifikat B96 for regionsekretæren. Regionsekretæren har ikke sertifikat for å kjøre større henger. Det er med ujevne mellomrom behov for at regionsekretæren kjører henger med større last, som båt til arrangementer, kanohenger, og som nå, da det er behov for å hente 50 stk innkjøpte infoskilt fra Østfold. Flere andre regionlag har tatt kostnaden ved et slikt kurs for sin regionsekretær, slik at vedkommende er mer fleksibel i oppdragene gitt av styret. Kurset koster ca 6000,- og det er ikke behov for oppkjøring. Vedtak: Forslaget løftes til neste styremøte, med en konkret innstilling.	RS Jan, RS
38/22	Krisen i Oslofjorden og politisk påvirkning. Forslag til politisk skriv som beskriver forholdene i Oslofjorden, ref oppdraget gitt Vestfold og Telemark på politikk og mediakurset, samt eventuelt kulepunkter som forslag fra Line Osfoss (forbundet), sendes ut som vedlegg før helgen. Vedtak: RS skriver forslaget ferdig og sender til de andre regionlagene.	RS RS

39/22	Nye styremøtedatoer for ett år frem: RS sendte forslag til nye datoer ut på høring. Vi finner nye datoer med utgangspunkt i disse. 1.juni 24.aug (mai, juni-juli regnskap) innspill RS Man 17.okt (aug-sept regnskap) Planlegging aktiviteter 2023 16.nov Planlegging budsjett 2023 14.des (okt-nov regnskap) Levere årsrapporter utvalg 11.jan (des og årsregnskap) Budsjettforslag ferdigstilles 8.feb (Årsmøteplanlegging) eventuelle årsmøtesaker 8.mars (jan-feb regnskap) Årsmøteplanlegging, innspill RS Årsmøte 17.mars Vedtak: Styremøtedatoer vedtatt med en endring fra 19.- til 17.okt.	Alle RS
40/22	Minstevannføring i Lågen. Jan har hørt snakk om at det jobbes politisk med å oppheve kravet til minstevannføring, bl.a i Numedalslågen. Dette er ikke bekreftet fra noe hold, men styret bør være forberedt på at hvis et slikt forslag dukker opp, må vi jobbe for at at helheten skal inn i bildet, og at et slikt forslag kan være krise for laksen. Vedtak: Styret følger årvåkent med på en eventuell utvikling mot et slikt forslag, og tar det opp på neste styremøte hvis det har skjedd en utvikling.	Alle
41/22	Eventuelt. Håkon Torsvik ønsker mer fokus på fagsaker i styremøtene.	

Stavern 16.05.2022

Regionsekretær

Øystein Cock Rønning